

PBS: 22-7 Update

PBS Release 22-7 has been installed. Although there are no new features included in this update, there are several enhancements and bug fixes. Installing the most up-to-date release available helps ensure system stability.



As of last year, PBS will compare the version number of the information stored in certain browser's caches to that of the information stored on the server. If the versions differ, the contents of the browser cache will be cleared to maintain compatibility between server and browser for each session. **This may result in the loss of saved bids but does not impact submitted bids.** A pop-up will inform you if the cache will be cleared. You must click "OK" to proceed.

If you do not receive a pop-up message, you may need to manually clear your cache to update the version of PBS displayed in your browser.

The Old UI will be decommissioned September 1, 2023. If you are not already using the Web App (New UI), we highly recommend transitioning as soon as possible.

To access PBS using the Direct Access Link (bypassing the portal) continue to use the following:

Direct Access Link for PBS



Mainline:

WebApp (New UI): <https://acapbs.navblue.aero/webapp/>

Old UI: <https://acapbs.navblue.aero> **Until Sept. 1, 2023**

Rouge:

WebApp (New UI): <https://rgapbs.navblue.aero/webapp/>

Old UI: <https://rgapbs.navblue.aero> **Until Sept. 1, 2023**

In this bulletin:

Enhancements:

- Minimum value for *Maximum GDO* in Reserve now set to zero (0) Mainline only
- Expanded Calendar tab

Bug Fixes:

- Printing fixed
- If Not + Depart On issue fixed
- Synchronization speed

PBS: 22-7 Update

Enhancements:

Minimum value for *Maximum GDO* in Reserve changed to zero (0) – Mainline only

The Minimum value for *Set Condition > Maximum GDO* in Reserve has been changed from two (2) to zero (0) to align with new language in the Collective Agreement.

Calendar Tab

The calendar view has been expanded to include all relevant weeks within a block month without needing to scroll either down or over to the next calendar month. If necessary, the calendar will display six (6) rows of dates.

Bug Fixes:

Printing

The Print function is once again functional in both the Pairings Tab and Bids Tab. You can now print more than one (1) page at a time.

***If Not + Depart On* bug fixed**

The issue previously encountered when using *If Not + Depart On* together on the same bid line has now been fixed. PBS will no longer change the *If Not* to *If* when the bid line is edited for any purpose.

Although this issue has been fixed, it is important to review all bid lines for accuracy before submitting your bid.

Synchronization Speed

This release includes an improvement in the synchronization speed for all users. Navblue will continue to improve synchronization times in future development.

SPP: Mise à jour 22-7

La version 22-7 du SPP a été installée. Bien que cette mise à jour ne contienne pas de nouvelles fonctions, elle inclue plusieurs améliorations et correction de fautes. L'installation de la version la plus récente permet de garantir la stabilité du système.



Depuis l'année dernière, le SPP compare la version des informations sauvegardées dans les caches de certains navigateurs à celui des informations sauvegardées sur le serveur. Si les versions diffèrent, le contenu de la mémoire cache du navigateur sera effacé afin de maintenir la compatibilité entre le serveur et le navigateur pour chaque session. **Cela peut entraîner la perte de demandes sauvegardées, mais n'a pas d'incidence sur les demandes soumises.** Une fenêtre contextuelle vous informera si la mémoire cache doit être vidée. Vous devez cliquer sur 'OK' afin de poursuivre.

Si vous ne recevez pas de message contextuel, il se peut que vous deviez manuellement vider votre mémoire cache pour mettre à jour la version du SPP affichée dans votre navigateur.

L'Ancienne Interface utilisateur sera mise hors service le 1er septembre 2023. Si vous n'utilisez pas encore la Web App (nouvelle interface utilisateur), nous vous recommandons vivement d'effectuer la transition dès que possible.

Pour accéder au SPP en utilisant le lien d'accès direct (sans passer par le portail), continuez à utiliser ce qui suit :

Lien d'accès direct au SPP



Exploitation principale:

Web App (nouvelle interface):

<https://acapbs.navblue.aero/webapp/>

Ancienne interface:

<https://acapbs.navblue.aero> **Termine 1^{er} sep. 2023**

Air Canada Rouge:

Web App (nouvelle interface):

<https://rgapbs.navblue.aero/webapp/>

Ancienne interface:

<https://rgapbs.navblue.aero> **Termine 1^{er} sep. 2023**

Dans ce bulletin:

Améliorations:

- Valeur minimale pour *Maximum GDO* en réserve passe à zéro (0) Exploitation principale
- Élargissement de l'onglet Calendrier

Correction de fautes:

- Correction de l'impression
- Correction du problème avec *If Not + Depart On*
- Vitesse de synchronisation

SPP: Mise à jour 22-7

Améliorations:

Valeur minimale pour *Maximum GDO* en réserve passe à zéro (0) – Exploitation principale

La valeur minimale de la condition *Set Condition > Maximum GDO* en réserve passe de deux (2) à zéro (0) pour se conformer au nouveau langage de la convention collective.

Onglet calendrier

L'affichage du calendrier a été élargi pour y inclure toutes les semaines afin d'afficher un mois programmé complet sans qu'il soit nécessaire de faire défiler l'écran vers le bas ou le haut jusqu'au mois suivant. Si besoin, le calendrier affichera six (6) rangées de dates.

Correction de fautes:

Impression

La fonction d'impression est à nouveau disponible sous l'onglet des courriers (*Pairings*) et sous l'onglet des demandes (*Bids*). Vous pouvez désormais imprimer plus d'une (1) page à la fois.

Problème avec *If Not + Depart On*

Le problème rencontré précédemment lors de l'utilisation simultanée des fonctions *If Not + Depart On* sur la même ligne a été résolu. Le SPP ne remplacera plus *If Not* par *If* lorsque la ligne est éditée pour quelque raison que ce soit.

Bien que ce problème ait été résolu, il est important de vérifier l'exactitude de toutes les lignes avant de soumettre votre demande.

Vitesse de synchronisation

Cette version inclut une amélioration de la vitesse de synchronisation pour tous les utilisateurs. NavBlue continuera à améliorer les temps de synchronisation dans les versions futures.